



DSG Energy Limited

Shell Gas Customer Service Hotline

蜆殼石油氣客戶查詢熱線

2435 8388

Operator: Team First Limited

營運商: 添漢有限公司

Rm. 1601, Win Century Centre, 2A Mongkok Road, Kowloon
九龍旺角道2A琪恆中心1601室

2024年1月30日

致 豪景花園所有住戶:

暫停石油氣供應通告

由於進行石油氣地下喉管測試工作關係，特爾高能源有限公司於 2024年2月19日(星期一) 下午1時至5時，暫時停止石油氣供應。不便之處，敬請原諒。

為保障閣下安全，請於停止供氣期內關閉總掣及暫停使用所有石油氣爐具。如有任何疑問，請於辦公時間內致電 **2435 8388** 聯絡職員。如遇緊急事故，請致電 24 小時漏氣報告中心熱線 **2322 2000**。

特爾高能源有限公司營運商

添漢有限公司

30th January 2024

To All Customers of Hong Kong Garden:



NOTICE OF SUSPENSION OF LPG SUPPLY

In order to carry out the testing work of underground LPG piping, LPG supply to your premises have to be suspended temporarily from 1:00p.m.to 5:00 p.m. on 19th February 2024 (Monday) We apologize for any inconvenience caused.

For your safety, please turn off and do not use all LPG appliances during the period of suspension. Any enquiry regarding the suspension, please contact **2435 8388** during office hours. Should there be any emergency, please call our 24-Hours Gas Escape Reporting Centre at **2322 2000**.

Operator of DSG Energy Limited

Team First Limited



Shell GAS
license